
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 17. juli 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål V
Hvorfor afviser ministeren, f.eks. i forbindelse med finanslovsbehandlingen, at
bevilge øget færgetilskud til øerne Ærø, Samsø og Læsø, når der ligger klar
dokumentation for, at øerne har behov for en økonomisk forbedring af vilkåre-
ne for færgedriften med henblik på videreudvikling af øernes muligheder for
bosætning, erhverv, turisme mv. og dermed reelt øerne’s overlevelse som go-
de ø- og lokalsamfund.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V) og Erling
Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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